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Abstract (en)
2.1 A known, encapsulated belt drive of an internal-combustion engine, which is cooled by a cooling air flow tapped off from a cooling fan (1), has
a complex connecting line which projects beyond the external contours of the internal-combustion engine and, overall, is difficult to mount and is at
risk of being damaged. <??>2.2 According to the invention, the connecting line is constructed as an air shaft (6) which is formed largely from existing
parts of the internal-combustion engine and is additionally arranged such that it has no parts projecting beyond the external contour of the internal-
combustion engine. <IMAGE>

Abstract (de)
2.1 Ein bekannter gekapselter Riementrieb einer Brennkraftmaschine, der von einem von einem Kühlgebläse (1) abgezweigten Kühlluftstrom
gekühlt wird, weist eine aufwendige Verbindungsleitung auf, die über die äußeren Konturen der Brennkraftmaschine hervorsteht und insgesamt
schwierig zu befestigen und gegen Beschädigungen gefährdet ist. 2.2 Erfindungsgemäß ist die Verbindungsleitung als Luftschacht (6) ausgebildet,
der weitgehend aus vorhandenen Teile der Brennkraftmaschine gebildet ist und zudem so angeordnet ist, daß er keine über die Außenkontur der
Brennkraftmaschine hinausragenden Teile aufweist. <IMAGE>
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